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重大更新即将到来……
Pre-header:
Your membership just got a lot more flexible.
万豪礼赏为您呈献无限可能

Body copy:
Introducing the Fab Four
You have your own style, [Alexandria]. So we've added more ways to use your membership. Meet your new travel companions: The Fab Four.
为您呈献“四放精彩”！
[Name]，万豪礼赏SM明白每位旅客都是独特的，所以我们一直致力提供更多方式，让您的出行更精彩！现在，为您介绍全新的旅行礼遇————四放精彩。

Points Advance: The Planner
Itching to book, but low on points? No problem, you can reserve a room now. Simply earn enough points in advance of check in.
提前享用积分：方便出行安排
想预订酒店，但积分不足？没关系，现在您就可以提前预订酒店房间！只需在入住前赚取足够积分便可。

Points Sharing: The Big Heart
Now you can transfer your points to friends or family. Group travel just got easier.
积分当礼物：分享乐开怀
现在，您可以将自己的积分转送给亲朋好友，轻松结伴出游。

Cash + Points: The Free Spirit
Liberate your travel plans! The newCash + Points gets you there faster by mixing cash and points for a single or multiple night stay*.
现金＋积分：享受无拘束
旅行从此随心所欲！全新“现金＋积分”计划通过合并使用现金与积分，让您更容易预订一晚或多晚住宿*。


Redemption Stay Credit: The Dealmaker
Go ahead, use your points for that stay*. You'll earn credit towards Elite status. That's what we call a win-win.
兑换住宿纳入有效房晚：“分”超所值
去吧！尽情用“万豪礼赏”积分兑换住宿*，该次住宿将可以助您赚取尊贵级别的有效房晚。如此“分”超所值，您就是双赢家！

CTA:	
Discover Your Benefits
了解礼遇详情 

Remarks:
*Redemption Stay Credit will be available in 2015. The new Cash + Points will be available in 2016.
*兑换住宿纳入有效房晚优惠将于2015年生效；全新“现金＋积分”计划则将于2016年推出。

